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Protokoll fört vid SK Kamraterna årsmöte 

Datum: 240420 

Tid: 11:00 

Plats: Pärlan 

 

1. Mötets öppnande 

Ulf Nyberg öppnar mötet. 

 

2. Fråga om mötet blivit utlyst på ett korrekt sätt (se § 6) 

Årsmötet finner att mötet blivit utlyst på ett korrekt sätt.  

 

3. Val av ordförande för mötet 

Ulf Nyberg väljs till ordförande för mötet. 

 

4. Val av sekreterare för mötet 

Katarina Ledin väljs till sekreterare för mötet.  

 

5. Val av två justerare, tillika rösträknare, som tillsammans med ordföranden justerar 

protokollet 

Ingvar Andreasson och Bengt Svensson väljs till justerare och rösträknare. Det är 8 

röstberättigade medlemmar med på årsmötet.  

 

6. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Matti Svenn drar styrelsen verksamhetsberättelsen för det gångna verksamhetsåret. Vi gör 

några justeringar och lägger verksamhetsberättelsen till handlingarna.  

 

7. Revisorernas berättelse 

Martin Danerud går igenom revisionsberättelsen för det gångna verksamhetsåret. 

 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen under den tid revisionen omfattar.   

Årsmötet beslutar att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.  
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9. Val av styrelsemedlemmar, samtliga för en tid av ett år, enligt följande:  

Valberedningens ordföranden Gösta Svenn drar valberedningens förslag. Årsmötet beslutar 

enligt valberedningens förslag nedan.  

 

Val av ordförande  

Årsmötet väljer Lars Madebrink till ordförande (nyval) 

 

Val av sekreterare 

Årsmötet väljer Katarina Ledin till sekreterare (omval) 

 

Val av kassör 

 Årsmötet väljer Matti Svenn till kassör (omval) 

 

Val av minst två och högst fyra ordinarie ledamöter utan särskild funktion 

Årsmötet väljer George Lappas och Hans Svedberg till ordinarie ledamöter (omval på båda 

två).  

 

10. Val av två revisorer och en revisorssuppleant för en tid av ett år 

Årsmötet väljer Martin Danerud (omval) till revisor och Ulf Nyberg (omval) till 

revisorssuppleant.  

 

11. Val av två firmatecknare för en tid av ett år (väljs bland styrelseledamöterna) 

Årsmötet väljer Lars Madebrink och Matti Svenn, i förening, till firmatecknare.  

 

12. Val av två ledamöter till valberedningen för en tid av ett år 

Årsmötet väljer Gösta Svenn (omval) och Ingvar Andreasson (nyval) till ledamöter i 

valberedningen.  

 

13. Ansökningar som kräver årsmötesbeslut, tex bingo 

Vi har inga ansökningar som ska göras.  

 

14. Fastställande av medlemsavgifter 

Årsmötet beslutar att låta medlemsavgiften vara oförändrad.  

Seniorer: 800 kr 

Pensionärer: 600 kr 

Stödmedlem: 300 kr 

Student: 400 kr 

Junior (upp till 20 år): 100 kr per termin 
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15. Förslag som väckts av styrelsen eller inlämnats av medlem minst tre veckor innan 

årsmötet 

Inga förslag har inkommit, dock så lyfter Matti en fråga rörande förra årsmötets beslut att 

man som spelare från division 2 och uppåt ska betala 100 kr per match. Matti föreslår att vi 

tar bort den kostnaden eftersom ekonomin är stabil. Årsmötet beslutar att ta bort den 

avgiften. 

16. Övriga frågor 

Seriespel 2024–2025 /ny lagledare 

Matti efterlyser en ny lagledare för förstalaget. Lappas är kvar som lagledare för andralaget, 

Aron kvarstår som lagledare för tredjelaget. Om Aron går upp i andralaget så tittar vi över 

lagledarskapet för tredjelaget då.  Vi ska fråga en spelare i förstalaget om lagledarskapet, 

Matti och Lars ombesörjer det.   

KM (ny KM-ansvarig, fasta speldagar KM) 

Matti tar upp ett förslag om att spela KM med lite kortare betänketid, till exempel 45 

minuter utan tillägg, entimmarsparti utan tilläggstid, entimmarsparti + 5. Vi ska eventuellt 

ha en Grand Prix-lösning där man räknar in KM och andra tävlingar. Kamraternas Grand 

Prix-mästare.  

Önskemål om fasta speldagar är på grund av att turneringen är ELO-grundande, vilket gör 

att det är omständligt och mycket jobb med detta.  

Årsmötet beslutar att köra KM på fasta speldagar. 

Matti kan köra lottningen av KM om vi bestämmer att köra fasta dagar. Styrelsen bör utse 

ansvariga för aktiviteterna.  

Uppstartsmatch i höst mot Majorna 

Den 7 september ska vi ha en aktivitet klockan 11–14 på Pärlan. Kanske med efterföljande 

restaurangbesök. 

Juniorverksamhet 

Vi behöver minst två ledare för att kunna ha en juniorverksamhet. I dagsläget är det endast 

en ledare (Ola) som kör säsongen ut. Årsmötet beslutar att kommande säsong lägga
träningsverksamheten  på is. Det finns dock fortfarande möjlighet att komma och spela  på 

Pärlan på onsdagar och lördagar då vi behåller tiderna vi har.  

Årsmötet tackar Ola för allt han gjort för klubben under alla år.  

17. Mötets avslutande 

Ulf avslutar årsmötet. 

Vid protokollet Ordförande 

Katarina Ledin Ulf Nyberg 

Justeras Justeras 

Ingvar Andreasson Bengt Svensson 


